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Obiectul întrebării: Stadiul Programului Național de Împădurire

Tăierile ilegale reprezintă cea mai gravă dintre problemele gestionării pădurilor din România. 
Potrivit unui raport al Curții de Conturi, în perioada 1990 și 2011 au fost defrișate ilegal circa 
366.000 de hectare de pădure, atât din proprietetaea statutului, cât și din cea privată, prejudiciul 
fiind de 5 miliarde de euro. Același raport trage un semnal de alarmă asupra faptului că peste 3 
hectare de pădure sunt tăiate în fiecare oră și că numărul cazurilor de defrișări ilegale s-a dublat.
Programul Național de împădurire a fost promovat spre avizare în toamna anului 2010. În aprilie 
2011 a avut loc prima reuniune a grupului de lucru pentru evaluarea strategiei de mediu la care s-a 
stabilit că pentru întocmirea raportului de mediu este necesară cooptarea unui evaluator 
independent autorizat, urmând a fi alocată suma de 6000 de euro necesară întocmirii Raportului 
de Mediu.
Având în vedere dezastrul Ia care este supus fondul forestier românesc, vă întreb:

1. Care este stadiul Programului Național de Împădurire?
2. Care este stadiul Programului Național de realizare a perdelelor forestiere a autostrăzilor și 

drumurilor naționale?
Solicit răspuns scris.
Cu deosebită considerație,

Senator UNPR Bacău, 
Marcel Bujor


